
CHAD WIENEN

Chad začal s  ježděním 
ve třinácti letech 
v  regionálních soutěžích. 

Do národního šampionátu se postavil 
už v šestnácti a s pomocí svého táty tak 
odstartoval profi  kariéru jako soukromník 
na Hondě. To se psal rok 2006. První 
profesionální smlouvu s továrním týmem 
Rockstar Makita Suzuki dostal v sezoně 
2007 a  2008. Chad si prošel různými 
týmy – v  roce 2009 to byla Monster 
Energy Kawasaki, Motorworks Can-Am 
zase v letech 2010 a 2011. Letos šel Chad 
vlastní cestou v rodinném týmu Wienen 
Motorsports. Vyplatilo se, Chad si vyjel 
na Yamaze americký quadkrosový titul 
v AMA Pro ATV Nationals!

ROZHOVOR

60 listopad-prosinec 2012

CHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDECHAD JDE
VLASTNÍ

Dalším z ame-
rických profíků, co se živí 
ježděním na čtyřkolkách 
a přísahal by na pod-
vozek od Foxe, je Chad 
Wienen alias Neverlift. 
Tenhle 27letý jezdec z illi-
noiské Galeny má na 
svém kontě čerstvý titul 
profesionálního krosové-
ho šampiona AMA ATV. 

VLASTNÍVLASTNÍ
profesionálního krosové-
ho šampiona AMA ATV. CESTOU
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Chade, řekni něco o  svém nejlepším 
závodě a jak tě to změnilo?
Byla to první výhra mezi profíky v  roce 
2007, od té doby jsem byl soupeřem, se 
kterým se muselo počítat jako s vítězem při 
každém závodu nebo i celého šampionátu.

Jak k  tvému závodnímu úspěchu 
přispívají tlumiče od Foxe?
Celou dobu, co jsem na trati, vím, že mám 
to nejlepší odpružení na světě!

Řekni něco o své závodní mašině…
Mám rád tužší nastavení, které je rychlé, 
a já řídím mašinu silou.

Co máš v garáži?
Mám tam závodní mašinu z každého roku, 
co jsem jel jako profík – Hondu TRX450R, 
Suzuki LTR450R, Kawu KFX450R, Can-Am 
DS450…

Co tvůj tréninkový režim?
Rád posiluju, běhám, vesluju a  jezdím 
na kole, když to tak řeknu, mám rád od 
každého trochu, aby mi to nezevšednělo.

Nějaká zranění?
Zrovna se léčím z  několika úrazů, co se 
mi staly během sezony. V červenci jsem si 

třeba zlomil třetí a  čtvrtý hrudní obratel 
a teď se snažím to dostat tam, kde to má 
být…

Co jíš před závodem?
Mám rád po ránu vajíčka s toustem a taky 
cereální tyčinky.

Jak si určuješ, kde pojedeš závody?
Jednoduše, tam, kde jedou ti nejlepší 
z nejlepších – AMA Pro ATV Nationals.

Co tě motivovalo stát se profíkem?
Koncem roku 2006 jsem jel pár drsných 
závodů a to změnilo moji cestu. Trénovat 
a jezdit navždy!

Co myslíš, že tě odlišuje od ostatních 
profesionálních atletů?
Mám srdce. Nikdy to nevzdávám, ať se 
děje, co se děje.

15

Co bys asi dělal, kdybys nebyl profi  
sportovcem?
Pravděpodobně bych stejně byl u nějakého 
typu závodění. Nikdy nemám dost…

Co je nejlepšího na tom, být profíkem?
Mám fanoušky, co mě podporují, a  navíc 
dělám každý den to, co mám rád.

Jaké další sporty máš rád?
Americký fotbal třeba.

Máš nějakou radu pro čtenáře, co sní 
o kariéře profíka?
Nestávej se profíkem pro peníze, dělej to, 
protože miluješ tenhle sport.

Kdo je tvůj hrdina?
Mým závodním vzorem byl Tim Farr. TE
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